

Bill 29 Consumer Disclosure**For Quebec consumers only - Availability of spare parts, repair services and maintenance information notice (Section 39 of the Consumer Protection Act)**

Quebec consumers are hereby notified that Alliance Laundry Holdings Inc. and its affiliated entities, including (its applicable brands such as Huebsch), subsidiaries, parent companies, insurers, successors and assigns (collectively referred to as "Alliance Laundry Systems"), does not guarantee under section 39 of the Consumer Protection Act, CQLR, c. P-40.1 and sections 79.18 to 79.20 of the Regulation respecting the application of the Consumer Protection Act, CQLR, c. P-40.1, r. 3, regarding the ongoing availability of replacement components, repair services, or maintenance and repair information for products manufactured, imported, marketed, or distributed by Alliance Laundry Systems.

It should be noted that Alliance Laundry Systems continues to provide standard warranty coverage through our authorized service network and customer support programs in accordance with our manufacturer's limited warranty terms and conditions. Depending on the specific product and brand, services may include repair support, product replacement, and/or parts availability as outlined in your warranty documentation.

For additional warranty information and support options, please visit our website's "Customer Support" section [Huebsch Home Products](#) or contact our customer service team at 1-800-561-7265.

Pour les consommateurs du Québec uniquement - Avis concernant la disponibilité des pièces de rechange, des services de réparation et des renseignements d'entretien (article 39 de la Loi sur la protection du consommateur)

Les consommateurs du Québec sont par les présentes avisés que Alliance Laundry Holdings Systems Inc. et ses entités liées et affiliées, y compris ses sociétés affiliées (y compris ses marques applicables telles que Huebsch), ses filiales, sociétés mères, assureurs, successeurs et ayants droit (collectivement, « Alliance Laundry Systems »), ne garantissent pas, en vertu de l'article 39 de la Loi sur la protection du consommateur (RLRQ, c. P-40.1) et des articles 79.18 à 79.20 du Règlement d'application de la Loi sur la protection du consommateur (RLRQ, c. P-40.1, r. 3), la disponibilité continue des pièces de rechange, des services de

réparation, ou des renseignements d'entretien et de réparation pour les produits fabriqués, importés, commercialisés ou distribués par Alliance Laundry Systems.

Veuillez noter qu'Alliance Laundry Systems continue d'offrir une couverture de garantie standard par l'entremise de son réseau de service autorisé et de ses programmes de soutien à la clientèle, conformément aux modalités et conditions de sa garantie limitée du fabricant. Selon le produit et la marque, les services peuvent comprendre l'assistance en matière de réparation, le remplacement du produit et/ou la disponibilité de pièces, tel qu'énoncé dans votre documentation de garantie.

Pour obtenir des renseignements supplémentaires sur la garantie et les options de soutien, veuillez consulter la section « Customer Support » du site Web Huebsch Home Products ou communiquer avec notre service à la clientèle au 1-800-561-7265.